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Abstract (en)
The apparatus has a strip-design switching device for separation of a neutral conductor (N). Fastening units are mounted in a strip-shaped housing
(13) of the device for mechanical connection of the housing with busbars (2-4) of current conductors (L1-L3). Safety contacts are mounted in the
housing to receive an electrically conducting separating element (33) i.e. cutting knife and connected with connectors by flat rails. The connectors
are arranged in an area of a front side of the housing, connected with the neutral conductor and formed as screw connectors (28, 30) and connecting
terminals.

Abstract (de)
Die Erfindung schlägt eine Schaltvorrichtung zum Trennen von drei Stromleitern (L1, L2, L3) und einen Neutralleiter (N) vor. Ein erstes Schaltgerät
mit Sicherungseinsätzen (32) dient dem Trennen der drei Stromleiter und ein zweites Schaltgerät mit einem Trennelement (33) dem Trennen des
Neutralleiters. Das erste Schaltgerät ist mechanisch und elektrisch mit den Sammelschienen (2, 3, 4) der Stromleiter verbunden, während das
zweite Schaltgerät ausschließlich mechanisch mit mindestens einer dieser Sammelschienen verbunden ist.
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